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Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
Datum: 16/01/2020 

 
 

Onderwerp vraag: 
Sportpark naast Vrijbroekpark 

 
 

Toelichtende nota 
 

 

N.a.v. het communiceren door stad ( & provincie) dat er een sportsite zal worden 
ontwikkeld naast het Vrijbroekpark, aan de Uilmolenweg, vroeg ik mij af : 

 
-of er dan geen problemen meer zijn met de verwerving van de gronden hiervoor 

vereist?  Tot voor enkele weken waren er immers nog steeds eigenaars van gronden 
op die site die hun grond niet wilden verkopen of verpachten of in bruikleen / erfpacht 

geven… 
 

-vanwaar het financieel plaatje wordt gehaald?  Er is sprake van een investering door 
de provincie van 1 miljoen, de stad zou 4 miljoen voor haar rekening nemen, maar 

toch spreekt men van een investering van 15 miljoen euro : hoe wil de stad dit 
bekostigen?  Zelfs in de op heden bekende cijfers is er nergens een duidelijk zicht op 

hoe één en ander zal betaald worden, ook niet in het (meerjarig) investeringsplan van 
AGB SAM ! 

 

-waar men de “zekerheid” haalt dat er vanuit de Vlaamse overheid een subsidie zal 
komen van 500.000,- EUR (bovenlokale sportinfrastructuur)?  Er is immers hierover 

bij mijn weten nergens als dusdanig over beslist ! 
 

 
 

NAAM : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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